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Afgelopen vrijdag einde van de middag is de PPSnota kort besproken met ministers ^^3 en®
Ik was er ook bij

^stelde deels dezelfde vragen als eerderook op de nota waren gezet door Hugo namelijk
no^verhoudt zich dit initiatief tot de alliantie van Nederland met Duitsland Frankrijk en Italie hoe

zit het met de timing tov die alliantie en tot slot wat is precies de stand van zaken fase van de

gesprekken
Een en ander toegelicht cf de nota en wat ik donderdag met jou had besproken Het was wel nodig
om opnieuw te benadrukken dat op dit moment Intravacc nog steeds een dienstonderdeel van VWS

is en dus ook vanuit die hoedanigheid orienterende gesprekken aan het voeren is over de PPS wat

niet de alliantie in de weg moet zitten op welke manier dan ook en dat daarom intravacc ook een

akkoord vraagt van de bewindspersonen

Minister VWS meldde overigens al vertrouwelijk dat er idd die dag een deal gesloten zou worden in

het kader van de Alliantie

Uitkomst is dat ministers graag zien dat Intravacc verdergaat met de vaccinontwikkeling en met

de PPS voordie vaccins Wel graag steeds ministerie ic jou via mij goed op de hoogte houden

zodat helder is wie met wie over wat praat Graag terug bij minister als er concrete afspraken te

maken zijn overde PPS

En uiteraard bevestiging van wat jij ook al had aangegeven als Intravacc verder is met de

vaccinontwikkeling zijn er wellicht ook concretere mogelijkheden om dat aan te sluiten in de

alliantie vaccinstrateg ie

Tot slot DGV wil graag met

ik daarvoor een paar data opties aandragen
op werkbezoek bij intravacc Zal1Q 2e 10 2een


